

Dear Brothers and Sisters in the Lord,

We thank our Lord for His tremendous blessings through the West Coast Christian Conference (WCCC) over the past decades. Brothers from across the West Coast gathered again in early December 2025 to seek the Lord's leading concerning the 2026 WCCC. If the Lord wills, this year's conference will be held from **Wednesday, July 22 through Sunday, July 26, 2026**, at **Pacific Lutheran University in Tacoma, Washington**.

The Lord has burdened our hearts with "**The Unsearchable Riches of the Christ**" (**Ephesians 3:8**). The subtopics, reference verses and speakers are as follows:

1. **Seen from the Ephesians: The church is His body, the fullness of Him who fills all in all (Ephesians 1:23) - Brother Congdon (3 sessions)**
2. **Seen from the Colossians: God's mystery is Christ Himself (Colossians 2:2) - Brother Sun (3 sessions)**
3. **Seen from the Philippians: The excellence (Philippians 3:8) - Brother Peng (3 sessions)**
4. **Seen from the Galatians: Receive the adoption as sons (Galatians 4:5) - Brother Kwok (2 sessions)**

Registration will be open from April 15 through May 15, 2026. We sincerely invite you to join us in prayer for the conference as a whole and specifically for the following requests:

1. Words of clarity will be granted from the throne; the speakers will be in good health and their souls prosper.
2. May the Lord bless the youth ministry for the invitation of speakers and message preparation.
3. May the saints in the Seattle area fulfill the work of service, manifesting the oneness of the body ministry.
4. May all the saints be kept safe and healthy.
5. May the conference venue, network, and all technical operations go smoothly.

May the Lord grant us His abundant presence, bless the conference, perfect the saints, and prepare us to welcome His return!

In His grace!

West Coast Christian Conference 2026 Meeting Preparation Group

親愛的主內弟兄姊妹，

我們感謝主，透過美加西岸基督徒追求聚會在過去幾十年中賜予巨大的祝福。來自西岸各地的弟兄們於 2025 年 12 月初再次聚集，尋求主在 2026 聚會的帶領。若主願意，今年的聚會將於 2026 年 7 月 22 日星期三至 7 月 26 日星期日，在華盛頓州塔科馬的太平洋路德大學舉行。

主已經把「基督那測不透的豐富」（弗 3:8）的負擔放在我們心裡。特會的分題、經文及講員如下：

1. 從以弗所書看：教會是基督的身體，是充滿萬有者所充滿的（弗 1:23）- 康登弟兄（3 堂）
2. 從歌羅西書看：神的奧秘就是基督（西 2:2）- 孫國鐸弟兄（3 堂）
3. 從腓立比書看：至寶（腓 3:8）- 彭廣純弟兄（3 堂）
4. 從加拉太書看：得兒子的名分（加 4:5）- 郭定強弟兄（2 堂）

特會的報名定於二〇二六年四月十五日至五月十五日。我們誠摯地邀請您和我們一起禱告，為整個特會和以下具體方面求主：

1. 賦下寶座清楚明亮的話語，保守講員們身體健康、靈魂興盛。
2. 祝福青少年聚會講員的邀請、信息的預備。
3. 使西雅圖地區的聖徒們各盡其職，彰顯基督身體合一的事奉。
4. 保守所有聖徒們的安全和健康。
5. 保守聚會現場，網路，和各方面技術支持的順暢。

求主豐豐富富地與我們同在，祝福特會，成全聖徒，迎接主來！

主恩同在！

二〇二六年美加西岸基督徒追求聚會籌備組 敬上

二〇二六年一月十五日